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Tisztelt Elnök Asszony!

"Mi indokolja a közalapítványokénál megengedőbb, kidolgozatlanabb minisztériumi
pályázatok kiírását?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Magyar Bálint oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Az Oktatási Minisztérium honlapján a mai napon látott napvilágot a szakkollégiumokban
folyó tehetséggondozási tevékenység támogatására kiírt pályázat eredménye .

1 . Mi indokolta, hogy a minisztérium írja ki a pályázatot, bár - többek között - e
feladatra a szakmai szempontok jobb megjelenítése érdekében a kormány
közalapítványt hozott létre?

2. A közalapítvány összefogva a kollégiumfejlesztési területeket rendszeresen ír ki
pályázatot a fenti témában is - egy jól átgondolt pályáztatási szabályzat szigorú
előírásai szerint (mely a pályázók adataitól az összeférhetetlenségi kérdéseken át
egészen a monitorozásig és a szakmai-pénzügyi beszámoltatásig valamennyi kérdésre
kiterjed) . Mi indokolta, hogy a minisztérium azonos célú pályázatot írjon ki
lényegesen megengedőbb, kidolgozatlanabb szakmai és formai feltételek mellett?

3 . Mi indokolta, hogy az e célra létrehozott kormányzati közalapítvány helyett a
Misztótfalusi Kis Miklós Kuratórum által felkért szakértői bizottság mondjon szakmai
véleményt a pályázatokról?

4. Az OM honlapja szerint a pályázatokról a szakértői bizottság javaslata alapján az
Oktatási Minisztérium döntött . Kik vettek részt a döntéshozatalban, és milyen
kapcsolatban állnak a kollégiumi, szakkollégiumi élettel?

5. A közalapítványok, így a Nemzeti Kollégiumi Közalapítvány is a kollégiumok
rendelkezésére álló éves forrásokat költségvetésében az alapító okiratában kitűzött
célok függvényében osztja fel . A közalapítvány ez évben 50 millió forintot kapott . A
tehetséggondozás céljára a minisztérium 30 milliót szánt . Milyen célra és mekkora
forrásokat kíván 2003-ban még pályáztatni, és ezekben miképp jelennek meg a
minisztérium és a kollégiumok prioritásai?

6. Ön hivatalba lépése után első miniszteri intézkedései között megkétszerezte a
közalapítványokban a kurátorok számát, változtatott a felügyelő bizottságok
összetételén, a közalapítványok többsége számára mégsem biztosított elegendő forrást
ahhoz, hogy az alapító okirataikban előírt feladataiknak a korábbi színvonalon
tehessenek eleget. Ha Ön a saját maga által felkért kurátorokat, nem szakembereknek,
hanem pusztán befolyásra éhes kenyérpusztítóknak tekinti, akiket mégis etetni kell,
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miért került sor felkérésükre? Vagy lehetséges, hogy Ön még azon szakemberekben
sem bízik, akiket maga szemelt ki kurátornak?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2003 . szeptember 1 .
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